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Pöytäkirja

Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry:n hallituksen kokous SIKH10/2024

Aika: maanantai 11.03.2024, kello 17:00

Paikka: Maarintie 8, 02150 Espoo

Läsnäolijat:

Puheenjohtaja Ville Lairila

Rahastonhoitaja Alisa Ahonen

Sihteeri Akseli Heikkinen

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Sauli Hakala

Fuksitoimikunnan puheenjohtajan adjutantti Valentin Juhela

Hovimestari Axel Aurola

Hovineuvos Nelli Liljasto

Hyvinvointimestari Peter Lindahl

Teknologiamestari Johannes Viirimäki

KV-Kapteeni Verneri Turkki

Yrityssuhdemestari Emma Uusküla

Excursiomestari Roope Jaskari

Myöhässä: Opintomestari Mikko Sandström

Poissa:

Muut: Auli Purolinna

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 17:22

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja hallituksen jäsenistä oli paikalla 12/13. Todettiin

kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksytään esityslistan mukainen työjärjestys.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjat

Hyväksyttiin viime kokouksen pöytäkirja.
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5. Ilmoitusasiat

KP oli ja rengas meni

Turnajaissitsit torstaina

Fuksijäynä ja international fuksi party perjantaina

RF summit finland

PJn synttärit!

PoTa-tirrehaku auki! (ei vielä hakijoita }:0 )

6. Julkun esittäytyminen

Julkun edustajat pitivät esityksen wappulehdestään.

7. Toimikunnat ja tulevat tapahtumat

Puheenjohtaja: KP:lla edustettu kiltaa ja mahdollisesti luotu uusia ulkosuhteita.

Neuvoston PJ:n kanssa puhuttu killasta ja samoin AYY:n hallituskummin kanssa.

Rahteeri:

Sihteeri: Pidettiin kokous toimikunnan kanssa - meni hyvin. Pöytäkirjoja, sekä liitteitä

arkistoitu.

Rahastonhoitaja: Touhuillu peruspuuhissa ja opetellu jälleen uusia juttuja Eskon kanssa.

FTMK:

Kandi-puoli: Kokoustetaan keskiviikkona koulun kanssa ELECin kandiohjelman

orientaatiosta. Tulevia tapahtumia on suunniteltu eteenpäin ja perjantaina autetaan

fuksijäynässä.

Auli kertoi ISOhaun tilasta.

Mikko Sandström liittyi kokoukseen ajassa 18:00

KV-puoli: Edustettu hallitusta Kuumahionnassa. KvTMK virkistäytyy tällä viikolla ja

lauantaina kasa Fuusiossa. Suunnitellaan seuraavaa kv-tapahtumaa: ELEC International

Food Night.

HTMK: Suunniteltu Matkasitsejä eteenpäin. IE kokoustanut ja virkistynyt jälleen.

Turnajaissitsit tällä viikolla, sekä Matkasitsien ilmo aukeaa! Huomenna toimikunnan

virkistys.
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HVTMK: RWBK-konserttiin kaavailtu yhteislähtöä. Vaelluksen suunnittelussa pieniä

vastoinkäymisiä. Koitetaan yhtenäistää kiltahuoneen myyntituotteiden hintoja.

OPTMK:

Opintosauna oli viime viikolla. Meni hyvin, vaikka osallistujia oli aika vähän. Tänään

kokoustettu koulun kanssa FuksiProffaBuffetista ja Koe Aalto-kampus -tapahtumasta.

Huomenna kokous opintokyselyyn liittyen. Laitosriehan suunnittelu aloitettu ELEC

opisten kanssa ja päivämääräksi sovittu koulun kanssa 4.4. Tästä kokous perjantaina.

Opintoneuvoston 1. kokous on tänään. Tänään oli myös kandidaattikoulutusneuvoston

kokous.

TTMK:

Ei uusia kuulumisia.

YTMK:

Yrityssuhdemestari: Valmistauduttu viime viikolla RF-Summit tapahtumaa varten.

Tapahtuma on huomenna mutta tänään mennään valmistelemaan tilaa Dipoliin ja ollaan

myös huomenna paikan päällä auttamassa. Sovittu etätapaamisia yritysten kanssa ja

laitettu sähköpostia yhteistöihin liittyen. Mahdollisesti uusia haalariyhteistöitä myös

tulossa.

Excumestari: Kotimaan pitkä suunniteltu. Kotimaan pitkä vedetty. Uusia ulkosuhteita

luotu. Alettu suunnittelemaan ulkoexcua.

8. Hallintoasiat

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 18:14

Palattiin kokoustauolta ajassa 18:22

Hyväksyttiin liitteen 8.1 mukaiset jäsenhakemukset

Keskusteltiin sähkökiltojen yhteiskokouksesta SYK:istä.

Arvoimme edustuspaikat Kallefestivaaleille:

Järjestys: Sauli, Axel, Vallu, Akseli, Alisa, Roope, Pete, Johannes, Nelli, Ville

Seuraavat henkilöt esittivät halukkuutensa edustaa kiltaa Lundin E-guildin vuosijuhlissa:

Peter ja Ville.

Valittiin Peter ja Ville edustamaan kiltaa Lundin E-guildin vuosijuhliin:
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Seuraavat henkilöt esittivät halukkuutensa edustaa kiltaa KTH Elektron vuosijuhlissa:

Johannes, Roope, Verneri ja Mikko.

Valittiin Johannes, Roope, Verneri ja Mikko edustamaan kiltaa KTH Elektron vuosijuhliin.

9. Talousasiat

Verneri poistui kokouksesta ajassa 19:00

Sovimme että korvaamme kiltamme edustajille, yleisten matkakulukorvauskäytäntöjen

mukaisesti, matkan SYK:iin.

Verneri liittyi kokoukseen ajassa 19:03

Hyväksyttiin liitteen 9.1 mukaiset laskut ja kulukorvaukset, yhtä kulukorvausta

lukuunottamatta.

10.Muut esille tulevat asiat

Sovimme, että Otto Julkunen tai jokin toinen Unelmahäät-suunnitteluryhmän jäsenistä

voisi tulla esittelemään ehdotuksensa seuraavaan kokoukseen.

Keskusteltiin bussifirmasta.

Keskusteltiin hallituksen kesäpäivistä.

Keskusteltiin hallitushärpäkkeen logon tilanteesta.

Sovittiin että kyykkäsettin voi lainata fyssan fuksijäynää varten.

Sovittiin että toimistonsiivous tapahtuu sunnuntaina.

Keskusteltiin lahjapullojen kulutuskäytännöistä.

Keskusteltiin kp:lla tapahtuneesta tapauksesta, päätetään seuraavassa kokouksesta

varoituksen antamisesta.

Siirrettiin keskustelu aiheesta “Excumestari -> Rajamestari?” seuraavaan kokoukseen.

Siirrettiin keskustelu aiheesta “Hallituksen kämppäkierros” seuraavaan kokoukseen.

Laitetaan Akselille tgssä heeveihin liittyvää materiaalia.

11. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään maanantaina 18.03.2024 klo 17:00.
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12. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous ajassa 20:14

Pöytäkirjan vakuudeksi

___________________ ___________________

Ville Lairila Akseli Heikkinen

Puheenjohtaja Sihteeri


